Press in Britain
The centre of theatrical activity in Britain is London. There are some 48 principal theatres in or near the West End and some 8 in the suburbs. Most of the theatres are let to producing managements on a commercial basis but some are occupied by important subsided companies, including the National Theatre and Royal Shakespeare Companies. 

The former stages classical and modem plays from all countries; the latter presents Shakespearean plays in Stratford-upon-Avon and a mixed repertoire in London. Many non-repertoire theatres outside London present all kinds of drama and many also put on variety shows and other entertainment. Music in all its forms — pop music, folk music, jazz, light music and brass bands — plays an important role in British cultural life. 

The widespread interest in classical music is reflected in the large audiences at orchestral concerts and at performances of opera, ballet and chamber music. Regular seasons of opera and ballet are given at the Royal Opera House, Covent Garden, London. Seasons of opera and operetta in English are given by the English National Opera. 

There are several thousands of amateur dramatic societies in Britain (some 200 amateur youth theatres among them). Most Universities have active amateur drama clubs and societies. 

Перевод текста: Press in Britain 

Центр театральной деятельности в Великобритании - Лондон. Есть приблизительно 48 основных театров в или около Уэст-Энда и приблизительно 8 в предместье. Большинству театров позволяют к созданию управлений на коммерческом основании, но некоторые заняты важным, спадал компании, включая Национальные Театральные и Королевские Компании Шекспира. 

Прежние классические стадии и модем играют от всех стран; последние подарки игры Шекспира в Stratford-Эйвоне и смешанном репертуаре в Лондоне. Много театров нерепертуара вне Лондонского подарка все виды драмы и многие также надевают варьете и другое развлечение. Музыка во всех ее формах — поп-музыке, народной музыке, джазе, легкой музыке и духовых оркестрах — играет важную роль в британской культурной жизни. 

Широко распространенный интерес в классической музыке отражен в больших зрителях на оркестровых концертах и на действиях оперы, балета и камерной музыки. Регулярные сезоны оперы и балета даются в Королевском Оперном Доме, Ковент Гарден, Лондоне. Сезоны оперы и оперетты на английском языке даются английской Национальной Оперой. 

Есть несколько тысяч любительских драматических обществ в Великобритании (приблизительно 200 любительских театров молодежи среди них). Большинство Университетов имеет активные любительские клубы драмы и общества.

